
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 01.06.22 
Mandag 01.06.22, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Jan Dalen, Ove Lersveen, Kim Karlsen, Bjarne Støtvig, Øystein Lunde, Mari Galåen,  

Forfall: Jan Thore Nalum, Kim Louis Belaska 

Referent: Øystein Rønning 

Saksliste: Medlemstall: 4357 personer per 01.juni 2022 
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 

42/22 PROTOKOLL FRA STYREMØTE 11.05.22 
 
Vedtak: 
 Det skal stå driftsresultat (ikke driftsregnskap). Protokoll 
godkjennes. 
 

Alle 
 

 
 

Økonomisk gjennomgang mai: 
Ingen økonomigjennomgang på dette møtet 
 
Vedtak: 
 

Kasserer 
 
 

43/22 Orienteringssaker: 

• Leder orienterer 
Jan skal på dagsamling for 
organisasjonsinstruktørene. 

• Medlemsutvikling, er som forventet positiv. 

• Kurs bruk av hjemmesider 31.mai. Veldig bra 
oppmøte med 18 pers fordelt på hele fylket. 

• Maildomener for styret er nå på plass. Alle må fikse 
nye adresser, frist 20.sept. 

• Møter «Sjøørretriket» 8 og 9.juni 

• Samling med Fylkeskommunen 18-20.mai. Vi er 
invitert som en prioritert samarbeidspartner. 

• Oppstartsmøte Friluftsliv i Oslofjorden med MD 

• Familiecamp flyttet til 5-7.august, ligger ute i 
aktivitetskalenderen og hjemmesiden. 

 
Vedtak:  
Orienteringer tas til etterretning. 
 

 
Jan 
 
 
RS 
RS 
RS 
RS 
RS 
RS 
RS 
RS 
RS 
RS 

44/22 Søknad aktivitetsfondet: 
Leder og nestleder har levert en innstiling for styret. 
Det kom søknad fra Tønsberg JFF etter fristen, og ikke på 
riktig skjema. Det er i tillegg mulig å søke midler fra både 
sentrale midler og fylkeskommunen til den beskrevne type 
aktiviteter. Søknaden besvares, men dessverre med avslag 

 
Alle 
 
 
 
 

mailto:vestfold@njff.no


side 2 
Innkalling til ordinært styremøte i NJFF Vestfold 

for i år. Rettelse på beløpet fra aktivitetsfondet, er 
175.000, - (ikke 170.000, -). Det kom søknader fra 6 
lokalforeninger innen fristen. Total søknadssum 258.216, - 
Styret diskuterte innstillingen og landet på en fordeling.  
 
Vedtak: 
Larvik JFL 22000,- 
Brunlanes JFF 33000,- 
Hedrum JFL 30000,- 
Lardal JFL 15000,- 
Borre JFF 35000,- 
Tjølling JFF 40000,- 
              175000,- 
Beløpene utbetales snarest. Midlene skal rapporteres etter 
bruk. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RS 

45/22 
 
 

Styresamling 26-27.august: 
Ledig på Hotell Gavelstad. Fullpensjon til 1200,- per pers. 
Bjarne sjekket Tvistein fyr, men det var booket. 
 
Vedtak: 
Leder og nestleder gis fullmakt til å bestemme sted, etter 
at forslag er kommet inn. Kostnader føres på konto for 
tillitsvalgtsamlinger. 
 

 
Alle 
 
 
 
Jan/Ove 

46/22 Nytt sertifikat B96 for regionsekretæren. 
Regionsekretæren har ikke sertifikat for å kjøre større 
henger. Det er med ujevne mellomrom behov for at 
regionsekretæren kjører henger med større last, som båt til 
arrangementer, kanohenger, og som nå, da det er behov 
for å hente 50 stk innkjøpte infoskilt fra Østfold. Flere 
andre regionlag har tatt kostnaden ved et slikt kurs for sin 
regionsekretær, slik at vedkommende er mer fleksibel i 
oppdragene gitt av styret. Kurset koster ca 6000,- og det er 
ikke behov for oppkjøring. Vi klarer sannsynligvis ikke å 
bruke tildelte midler til sjøørretprosjektet i år, og har 
mulighet til å søke mer midler til neste år. Sertifikatet skal 
bl.a brukes til å hente 50 stk skilt fra Østfold. Noe som 
uansett skal belastes prosjektet, og forsending av 500 kg 
med skilt, vil sannsynligvis koste i nærheten av utgiftene til 
sertifikatet. Med sertifikat, kan RS hente skiltene i Østfold. 
 
Vedtak: 
Fylkeslaget bekoster oppgradering av sertifikat for RS til 
B96. Kostnader føres på konto for Sjøørretprosjektet. Med 
forbehold om at dette lar seg gjøre skattemessig. Sjekkes 
med regnskapsfører. 

Jan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RS 
 
 

   

47/22 
 
 

NM Gjeddefiske, Farris 
Det er innkommet et ønske om å arrangere NM 
Gjeddefiske i Farris i september, og de trenger godkjenning 
fra oss. 

Alle 
 
 
 



side 3 
Innkalling til ordinært styremøte i NJFF Vestfold 

 
Vedtak: 
Jan sjekker ut hva som kreves av oss hvis vi sier ja, og at 
alle formaliteter med kommune, vannverk og grunneier er i 
orden. Kostnadsrammen for prosjektet må kartlegges, og 
hvem som evnt bærer kostnadene – vs inntektene 
mot/med samarrangør, risiko vurdering for lokal 
forening/regionlaget.  
Vi oppfordrer til at arrangementet eventuelt gjøres i regi av 
en lokalforening, og regionlaget kan være behjelpelig med 
å sette de i kontakt med et lokallag. 
 

 
 
Jan 

   
 
 

 
 
 

  

48/22 Eventuelt. 
Hedrum (Håkon) ønsket innspill på hvordan andre 
lokalforeninger løser økonomi i fht honorarer og kjøring. 
Det ble orientert kort muntlig om sentrale maler. 
 

 
 

 

 

 

Stavern 01.06.2022 

Regionsekretær 

Øystein Cock Rønning 


